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Abstract (en)
The device for fastening the straps (1) of a bracelet to the watch case (3) comprises, for each of the straps, at least one horn (4) attached to the
middle part (10) and a small bar (5) for assembling the horn to the strap. The horn comprises at least two thin plates (6) cut out to shape and
juxtaposed. A part of these plates is inserted into a blind housing (7) made in the middle part in order to receive a pin (8) inserted into a first hole
made in the middle part and second holes (15) made in the plates for fixing the horn to the case. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif d'attache des brins (1) d'un bracelet à la boîte de montre (3) comporte, pour chacun des brins au moins une corne (4) rapportée sur
la carrure (10) et une barrette (5) pour assembler la corne au brin. La corne comprend au moins deux plaques minces (6) découpées en forme et
juxtaposées. Une partie de ces plaques est introduite dans un logement borgne (7) pratiqué dans la carrure pour recevoir une goupille (8) introduite
dans un premier trou pratiqué dans la carrure et des seconds trous (15) pratiqués dans les plaques pour fixer la corne à la boîte. <IMAGE>
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